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ZÁPIS 
z 25. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 26. 3. 2018 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
 
 
 
 
Přítomno:  15 
 
 
Omluveni:  4 - KOČÍ Irena, KUČEROVÁ Hana, MUDr., MAKOVICKÝ Tomáš, ŠTOLPOVÁ Marie, 

 
Přišli později: 2 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr. – 16:15 

                     hodin 

 
Zapisovatelé:  NAHODILOVÁ Jana, VAVŘINA Pavel Ing. 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

 

Návrhová komise:     KOCÁBOVÁ Helena, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.,  

                               ŠLAPANSKÝ František, Ing., 

 

                                                                             
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
 
 
25. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod., přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je 
přítomno 15 členů Zastupitelstva města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro 
přijetí usnesení je potřeba 11 hlasů. Z dnešního jednání se omluvila MUDr. Kučerová, paní Kočí, paní 
Štolpová a pan Makovický.  
Program a materiál k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, e-mailovou poštou, případně 
zde na místě. Navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Některé body budeme v průběhu jednání pro-
jednávat současně. Má někdo další doplnění k programu dnešního zastupitelstva? Nemá, nechám tedy 
o dnešním programu hlasovat. 
 
 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
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Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu:  PROCHÁZKA Martin, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr. 

 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
  
 
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: KOCÁBOVÁ Helena, Ing., OLIWINSKÁ Michaela,  

                                                                    Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc.,ŠLAPANSKÝ František, Ing. 

 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., ŠIROKÝ Karel, Bc., 
ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Starosta – zápis z minulého jednání byl řádně ověřen, nebyly k němu vzneseny připomínky a je tedy 
připraven k nahlédnutí, následně bude uložen do archivu. Nyní k vlastnímu jednání. 
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2. Interpelace 
 
Starosta – než Vám předám slovo, tak mám pro Vás dvě oznámení. První oznámení je takové, zítra, 
abyste tu zprávu měli všichni. Dojde k přerušení dodávky elektrické energie a vody ve velké části 
vnitřního města, a to protože se bude opravovat voda v průtahu u zámku. Kdyby Vás někdo kontakto-
val, tak se bude opravovat voda v nové cestě. Jsem z toho nervózní a to je kulantně a velmi něžně ře-
čeno.  Druhá věc – 13. 4. 2018 proběhne Valná hromada svazku Vodovody a kanalizace v Třebíči, kde 
bude navrhováno odvolání zástupce města Moravský Krumlov představenstva, tj. mne. Následně se 
k tomu mohu vyjádřit v diskuzi, mohu Vám tomu sdělit více. LANG Petr, Mgr. – mám dotaz ohledně 
pouličního osvětlení na ulici Družstevní v Rakšicích, už několik dní nefunguje, a jestli se o tom ví, 
jestli se to nějak řeší?  Starosta – osvětlení na ulici Družstevní v Rakšicích je napájeno z energetické 
soustavy E. ONu. Ta informace ke mně od ředitele Služeb města Moravský Krumlov (dále jen 
SmMK), je taková, že ve chvíli, kdy foukne vítr a ty dráty se dotknou stromů, vyvolá to zkrat. Ano, je 
to v silných větrech. Kontaktovali jsme E. ON, aby tento problém řešili. Je potřeba dát mezi ty dráty 
jakýsi trojúhelník, já tomu příliš nerozumím a následně by to mělo být řešeno. Tolik k tomuto problé-
mu, ano ví se o tom. Ve chvíli, kdy se to stane, snažíme se to co nejdříve napravit. PROCHÁZKA 
Martin, Ing. – já jsem se chtěl zeptat na veřejné studny. Ptal se mne pán z Polánky, že údajně na pod-
zim jezdila nějaká skupina, projektantů, nevím. Zkoumali ty veřejné studny s tím, že se má výhledově 
nějaké studny opravovat. Jen se ptám v jakém je to stavu? Starosta -  je tady přítomen vedoucí odboru 
životního prostředí (dále jen OŽP) Ing. Raboň, prosím o odpověď. Ing. Kamil Raboň, vedoucí OŽP 
– ano, kontaktovali jsme firmu, která to skutečně projížděla a všechny ty studny se v současné době 
už, asi z 90% to máme zapsané. Zjišťuje se jejich stav, protože na základě pověření vedení města se 
začnou opravovat ty studny, u kterých to ještě, lidově řečeno má ještě cenu. Peníze v rozpočtu jsou na 
to uvolněné. Čeká se, až ta firma řekne, otypovali jsme tyto studny a toto má cenu, pak se to dá Rady 
města. PROCHÁZKA Martin, Ing. – předpoklad je tedy během letošního roku? Ing. Kamil Raboň, 
vedoucí OŽP – přesně tak. PROCHÁZKA Martin, Ing. – děkuji.  
 
 
 
 
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
 
 
Starosta – já si dovolím ještě informovat, než otevřu tento bod o jedné věci, a to jsou právě 
probíhající investiční akce, které Rada města zpracovává a které řeší. Jedná se především o následující 
věci, krom mnohého dalšího. Byla podepsána smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu kraje na 
podporu rozvoje cyklistiky. Byl vybrán zhotovitel společnost COLAS a bylo předáno stanoviště na 
cyklistiku kolem Týnského rybníka. U střechy zámeckého zahradnictví, o kterém jsme tady hovořili 
před chvíli ohledně územního plánu je potřeba znovu dořešit ohradní zdění. Kaple Panny Marie u 
Mariánské studánky se bude taktéž opravovat, byl již vybrán zhotovitel společnost AGUMONT 
Třebíč. Bylo dohodnuto vyklizení kaple po velikonocích, kdy se začne opravovat. Ve středu 21. 3. 
2018 skončil termín podání nabídek na dostavbu Základní školy Klášterní z IROPu, velmi štědře 
dotováno. Probíhá zpracování projektové dokumentace na ulici Palackého, Růžová, Školní, 
Znojemská, Okružní, Komenského, ul. Havlíčkova a její napojení na ul. Znojemská, tak abychom byli 
připraveni k podání žádosti ke stavebním povolením těchto. Na stavební úřad, abychom mohli tyto 
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ulice mohli začít opravovat. Čeká se na dokončení projektové dokumentace. Rekonstrukce zámku je 
v této chvíli v takovém stavu, že byla. Proběhlo výběrové řízení na zpracovatele dokumentace. 
Dokumentace má být dokončena do 2.7.2018. S tím, že kdyby měl někdo zájem, tak 4.4.2018 v 9:00 
hodin zde proběhne první kontrolní den na dokumentaci. Pokud bude mít někdo zájem, byl bych rád, 
kdybyste přišli. Z těchto kontrolních dní budou pořizovány zápisy, které Vám budou následně 
rozesílány k informacím. Dalších x bodů ohledně vodovdů Nad Haltýři se budeme bavit v dalším 
jednání. V této chvíli to jsou ty nejdůležitější akce, abyste o nich věděli a měli o nich přehled. Nyní 
bod 3. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já jsem se chtěla zeptat, tady to je hned na stránce dva, bod 10 –
pověřuje SmMK dalším jednáním s vlastníky pozemků v k.ú. Rokytná odkupem. Já se chci zeptat, na 
co ty pozemky potřebujeme? Starosta – omlouvám se. Jedná se o 65. Radu města (dále jen RM)? 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – ano. Jiří Čemerka, ředitel Služeb města Moravský Krumlov ( dále  
jen SmMK) – ty pozemky jsou potřeba, aby se Městské lesy mohli dál fungovat. Oni potřebují určitý 
počet hektarů. Pozemky se prodávají, směňují a ubívá jich, a oni by neměli zachvíli s čím hospodařit.  
 
 
 
Příchod - STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – 16:15 hodin 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
 
4. Revokace usnesení ZM – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města revokuje úkol zadaný dne 21.11.2012, usnesením 19. ZM s textem :“ZM 
ukládá RM zpracovat VŘ na pořízení informačního panelu o odjezdech autobusů“, a to v plném 
znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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5. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města  
 
 
 
Starosta – děkuji za písemné dotazy pana Mgr. Langa. Dovolím si na ně nejprve odpovědět a pak 
otevřu rozpravu. Pan magistr se ptá k Usnesení č. 66, bod č. 21 – podpořit v roce 2018 činnost zájmo-
vé skupiny rodin, které dlouhodobě pečují o dítě s těžkým zdravotním postižením. Jedná se o dvě ak-
ce, které město podporuje tj. prázdninový týdenní pobyt dětí na základní škole a zajištění odborného 
personálu a druhá je zájmová skupina během školního roku. Ptáte se na financování. Tady je. LANG 
Petr, Mgr. – tak to už není potřeba. Starosta – tady je to nachystáno. Není problém a zrovna bych byl 
rád, kdybyste na to podíval. Měl byste informaci, kdyby se Vás někdo tázal. Usnesení č. 68, zde se 
jedná o bod č. 19 – schvaluje bezplatné užívání pozemku TGM subjektu ALMA za účelem organizo-
vání farmářských trhů a to ve dnech a časovém rozsahu dle žádosti. Proč to není zpoplatněno? Protože 
ten impuls vyšel od nás. My město chceme, aby někdo za nás farmářské trhy zorganizoval. Pan Pečer 
se toho ujal a my jsme za to rádi, proto to není zpoplatněno. Kde bude umístěno dopravní hřiště? Je 
zase RM č. 68. Předpokládá se, že bude umístěno v atriu Základní školy na ulici Ivančická. Zatím je to 
v rámci poptávání projektové dokumentace. Jihomoravský kraj na to vypisuje dotační řízení, takže 
předpokládám, že bychom se do něj v budoucnu zapojili. Pokud to takto stačí? LANG Petr, Mgr. – 
děkuji za odpovědi. Ještě se zeptám na svou tradiční otázku – vlajky Tibetu. Starosta – vlajka Tibetu 
samozřejmě vysela a já jsem na to hrd a pyšný. Vysela již po dvanácté. Jsem rád, že město Moravský 
Krumlov podporuje Tibet. ZPĚVÁK Josef – usnesení č. 65 – RM schvaluje bod č. 6 – znění smlouvy 
o právu provést stavbu s paní Jitkou Kalinovou, o jakou stavbu se jedná? Starosta – pane Zpěvák, já si 
v této chvíli neuvědomuji, o jakou stavbu se jedná. Ing. Andrea Stejskalová, vedoucí odboru regio-
nálního rozvoje (dále jen ORR) – je to ke stavbě chodníků. Jak řešíme tu Znojemskou všechny ty 
chodníky, opravu, projektovou dokumentaci. Tam je část u Višňáků a paní Kalinová. Tam před Penny 
je část pozemku paní Kalinové. Starosta – děkuji. Předpokládá se, vybudování chodníku od bývalého 
Jana Marketu, nebo jak se ten obchod jmenoval, po pravé straně k Penny, že by kolem Znojemské 
byly chodníky na obou stranách. ZPĚVÁK Josef – děkuji. 

 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov 

- Usnesení z 65. schůze Rady města konané dne 9. 1. 2018, 
- Usnesení z 66. schůze Rady města konané dne 30. 1. 2018, 
- Usnesení z 67. schůze Rady města konané dne 13.2.018, 
- Usnesení z 68. schůze Rady města konané dne 27. 2. 2018. 
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6.      Rozpočtová opatření č. 1, 4, 5, 6/ 2018 – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
 
Starosta – tady bych si dovolil upozornit na stav rezerv, který v této chvíli čítá bezmála 27 miliónů 
korun. V rozpočtu je pamatováno i na investiční akce „Novosady“ a podíl na zámek. Nemusíme nikde 
nic úvěrovat. Je potřeba vnímat, že jsme ty peníze našetřili.  
 

 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozpočtová opatření č. 1, 4, 5 a 6/2018 provedená Radou 
města Moravský Krumlov. 
 
 
7.    Dotační řízení z rozpočtu Města Moravský Krumlov - program poskytování dotací na rok 2018  -  
       předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – do dotačního řízení se přihlásilo spoustu subjektů. Jako obvykle byl vysoký převis, poměr 
se zřízená Radou města pro rozdělování dotací z veřejné finanční podpory, nachystala návrh, který 
Rada města projednala a předkládá Zastupitelstvu města ke schválení. Největším příjemce dotace, je a 
předpokládá se, že bude FC Moravský Krumlov, jehož jsem předsedou a hlásím podjatost. Je zde pří-
tomen manažer klubu pan Pavel Brabec, pokud bude nějaký dotaz, je připraven Vám odpovědět. Před-
ložil jsem plán činnosti na pouze na jaro 2018, osm mužstev, které v této chvíli hrají pod hlavičkou 
FCMK. Další členové zastupitelstva, kteří hlásí podjatost? Je nás víc, jeden, dva. ZIEGLER Bořivoj, 
Mgr. – já ne. Starosta – dobře. Pan Mgr. Lang, je to v pořádku. Můžete samozřejmě hlasovat, bylo by 
dobře, kdybyste hlasovali. Stačí, že v této chvíli bude uvedena podjatost v zápise. Je to pan Ing. Martin 
Procházka, Mgr. Petr Lang, Ing. Dobešová. ZIEGLER Bořivoj, Mgr. – já jenom krátce. Bylo to ta-
kové hektické, 12. 3 2018 bylo ukončeno podávání žádostí. Dne 19. 3. 2018 se sešla komise a 20. 3. 
2018 projednala Rada města. Proto je ten materiál jako dodatečný materiál a bylo podáno žádostí asi 
za 2 100 000,-Kč. Muselo se hodně krátit, takže se dostalo na všechny. Je to v takovém zkráceném 
formátu. Je toho trošku míň než co si žádali. Pro komisi bylo uděláno, to že se žádosti, projekty podá-
vali v elektronické podobě. Komise je dostala tedy včas a mohla se na to podívat. Na komisi jsme toho 
19. 3. 2018 přišli vlastně už s tím, všichni členové přišli už s návrhy. Bylo to velice rychle uzavřeno. 
Neřešili jsme sociální oblast, řešili jsme všechny ostatní. Vyšlo nám to na 1 700 000,-Kč, přesně. Sta-
rosta – děkuji za doplnění důvodové zprávy a zároveň bych byl rád, pane magistře, abyste vyjádřil 
poděkování komisi za její práci. Je potřeba si uvědomit, že město Moravský Krumlov rozděluje ze 
svého rozpočtu celkovou částku 3 400 000,-Kč. S tím, že 1 700 000,-Kč je pro sociální oblast, a paní 
JUDr. Bártová hlídá tuto částku a ví, že ji nesmí přesáhnout. V oblasti veřejné finanční podpory se 
jedná o 1 700 000,-Kč pro všechny oblasti. 
 
Hlásí podjatost: Ing. Martin Procházka, Mgr. Petr Lang, Ing. Dobešová, Mgr. Tomáš Třetina  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu  
města Moravský Krumlov na rok 2018 pro oblast tělovýchovy a sportu subjektům uvedeným  
v příloze č. 1 v uvedené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu města podpisem v příloze  
předložených smluv. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu  
města Moravský Krumlov na rok 2018 pro oblast školství subjektům uvedeným v příloze č. 2  
v uvedené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu města podpisem v příloze předlože- 
ných smluv. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu  
města Moravský Krumlov na rok 2018 pro oblast kultury subjektům uvedeným v příloze č. 3 
v uvedené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu města podpisem v příloze předlože- 
ných smluv. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace z programu poskytování dotací z rozpočtu  
města Moravský Krumlov na rok 2018 pro oblast prevence rizikového chování subjektům  
uvedeným v příloze č. 4 v uvedené výši a na uvedené projekty a pověřuje starostu města  
podpisem v příloze předložených smluv. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města souhlasí se zněním textu vzorové Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu  
města v rámci programu poskytování dotací z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 



25. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26. 3. 2018 

 8

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí rozdělení dotací z programu poskytování dotací pro rok  
2018 schválené RM uvedené v přílohách č. 1 - 4. 
 
 
 

8.    Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov - předkládá Mgr.  
       Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – na stole máte dodatečný materiál. Omlouvám se za slovo dodatečný, jedná se o doplňující 
materiál a děkuji Ing. Stejskalové a Mgr. Juránkovi za jeho přípravu. Minulý týden proběhlo první 
kolo elektronické aukce těchto pozemků. Bylo přihlášeno celkem 11 účastníků, aukce trvala 53 minut 
a 9 účastníků dražby bylo úspěšných. Zároveň v minulém týdnu proběhlo otevírání obálek na podli-
mitní veřejnou zakázku na stavební práce zadávanou v užším řízení dle § 58 o zadávání veřejných 
zakázek. Máte předložen návrh smlouvy a zároveň protokol o otevírání obálek, ceny zde vidíte. Pokud 
projde veškerým – výběrové řízení není ukončené, pokud projde všechno administrativním procesem, 
tak jak má, tak stavební práce se budou pohybovat do 53 000 000,-Kč, bez DPH. Je zde připravena 
smlouva o dílo. Tato smlouva, v této chvíli probíhá připomínkovacím řízením v rámci výběrového 
řízení. Máte ji na seznámení, pokud v ní najdete nějaké nedostatky, tak abyste v termínu do 30. 3. 
2018, tzn. během tohoto týdne, se s tím seznámili, a abychom mohli případně po velikonocích tu 
smlouvu řešit. V této chvíli je k tomuto navrženo usnesení, tak aby byl případně prostor pro ‚Vaše 
připomínky. Je to ten třetí návrh usnesení. Tady to je ještě napsáno, prosím, abyste to potom změnili. 
To na straně 2, doplňujícího materiálu  - v případě, že nabídky splní veškeré podmínky zadavatele 
zadávané dokumentace podle § 58 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění 
pozdějších předpisů Zastupitelstvo města schvaluje znění smlouvy na veřejnou zakázku. Tady je ten 
prostor, aby byly vaše připomínky. Ve chvíli, kdy bude smlouva v konečném znění, tak ji samozřejmě 
dostanete k odsouhlasení a budete o ni informováni. Zároveň předpokládáme vyhlášení druhého kola 
elektronické aukce a já předám slovo k doplnění panu Mgr. Juránkovi, příp. Ing. Stejskalové. Mís-
tostarosta – jak jste si všiml z těch materiálů. Již jsme se o tom bavili, v předchozím bodě. Já se dnes 
omlouvám, jsem hlasově indisponován. Do prvního kola aukce se přihlásilo 11 uchazečů, kteří složili 
jistinu a následně se účastnili i té samotné dražby. Z toho jeden z nich zřejmě neuspěje, protože požá-
dal pouze o jeden pozemek, a tam ho někdo předčil. Takže asi neuspěje, stejně tak jako další uchazeč, 
nabídl i pozemky v Polánce, takže nevíme, pro který pozemek se rozhodne. Každopádně s 9 uchazeči 
začneme jednat o smlouvě. Tady jen drobná věc k tomu, co tady máte uvedeno. My jsme chtěli spustit 
to druhé kolo aukce hned už příští týden. Vzhledem k tomu, že v této chvíli budeme oslovovat ty 
uchazeče, které ty pozemky preferují. Někteří měli až 20 pozemků, mezi kterými se rozhodují. Admi-
nistrativa asi nebude tak jednoduchá, o který ten pozemek mají zájem, i když tam byl preferenční list, 
ale mohlo se už nějakým způsobem změnit. Takže já bych jenom požádal, vše bude v podstatě stejné 
jako v prvním kole. Ti uchazeči, kteří se přihlásili do prvního kola a byli úspěšní, a budou s námi jed-
nat o smlouvě, tak budou z toho dalšího kola vyřazeni. Ten termín zahájení samotné aukce bych po-
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tom nechal na Radě města a bylo by tam usnesení, které by pověřovalo Radu města vyhlášením termí-
nu té samotné aukce nikoliv, že by to vyhlašovalo Zastupitelstvo. Tady z tohoto administrativního 
důvodu, protože nevíme, kdy přesně se podaří ujasnit pozemky, o které ti uchazeči mají zájem. Takže, 
aby to mohla operativněji vyhlásit Rada města, ale v těch podmínkách, jak jsou uvedeny v materiálu. 
Starosta – děkuji za doplnění a také děkuji Ing. Stejskalové a Mgr. Juránkovi za přípravu elektronické 
aukce a všech těch věcí, které kolem toho byly. Nebylo to jednoduché. Zároveň se udělal velký kus 
práce a posunula se spousta věcí dopředu. Jsem za to velmi rád a děkuji.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města realizaci druhého kola elektronické aukce „Prodej  
pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský Krumlov“. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace o průběhu a předběžném výsledku prvního kola 
elektronické aukce „Prodej pozemků pro výstavbu RD v lokalitě Novosady, Moravský 
Krumlov“. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o otevírání nabídek na podlimitní veřejnou za-
kázku na stavební práce zadávanou v užším řízení dle § 58 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání 
veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Zasíťování pozemků v Moravském Krumlově“, 
v lokalitě Novosady. 
 
 
Návrh usnesení: 
V případě, že nabídka splní veškeré požadavky zadavatele stanovené v zadávací dokumentaci  
a dle zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění pozdějších předpisů 
Zastupitelstvo města schvaluje znění smlouvy na veřejnou zakázku „Zasíťování pozemků  
v Moravském Krumlově“, se subjektem OHL ŽS, a.s., Burešova 938/17, 602 00 Brno, IČ  
46342796 a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 
 
 



25. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26. 3. 2018 

 10 

 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta – opakuji, ve chvíli, kdy budou splněny veškeré právní kroky k tomu, abych mohl tuto  
smlouvu podepsat, tak ji teprve podepíši. 
 
 
 
9.    Rekonstrukce budovy MŠ, Moravský Krumlov - Polánka - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, 
       starosta města 
  

Starosta – Rada města na základě žádosti Spolku Občanů Polánky ve věci znovuotevření mateřské 
školy v Polánce, kterou Rada města projednala na své 61. schůzi, byl ORR pověřen zajištěním zpraco-
vání investičního záměru na rekonstrukci objektu bývalé mateřské školy. Tento investiční záměr máte 
k dispozici. Je zpracován na celkovou rekonstrukci prostoru bývalé mateřské školy ve 2. NP, přilehlé-
ho komunikačního prostoru schodiště, vstupu v 1. NP a prostoru stávající kotelny. Nejvyšší náklady 
jsou spojeny s opravou střechy, výměnou podlah atd. Celkové náklady byly vyčísleny na 5 000 000,-
Kč, bez DPH, čili na 6 000 000,-Kč. Rada města na své 67. schůzi vzala na vědomí informaci o zpra-
covaném investičním záměru a pověřila ORR vyhledáním vhodného dotačního titulu na znovu zpro-
voznění mateřské školy v Polánce. Tímto předkládáme Zastupitelstvu města investiční záměr a návrh 
na dalšího postupu v dané věci. Ten návrh zní – v této chvíli bychom nechali, pokud s tím bude zastu-
pitelstvo souhlasit, vypracovat projektovou dokumentaci. Ve chvíli, kdy bude namalována projektová 
dokumentace, tak bychom provedli, a celou ji posoudí stavební úřad, tak aby vydala stavební povolení. 
Co je nutné, abychom mohli začít s opravou budovy. Zároveň pokud to bude čas umožňovat, vy sou-
těžili  bychom firmu. Vzhledem k tomu, že se jedná o obnovení provozu především mateřské školky 
v té budově. Je nutno, aby o tomto hlasovalo Zastupitelstvo, které vznikne z komunálních voleb na 
podzim příštího roku. V této chvíli necítím mandát k tomu, abychom my hlasovali o vytvoření nového 
mandatorního výdaje do rozpočtu města. Ve chvíli, kdy bude vše nachystáno, tzn. nové Zastupitelstvo, 
bude vědět o tom, že oprava mateřské školy bude stát nějakou částku. Bude vy soutěžena firma, s OŠK 
se připraví podkladový materiál pro znovuobnovení mateřské školy. Nechť o tomto rozhodne nové 
Zastupitelstvo při přípravě rozpočtu na rok 2019. Z mého pohledu je to, to jediné, co můžeme v této 
chvíli udělat. Stejně se ta školka musí nejdřív opravit, nachystat a ten rok, v této chvíli půl rok do ko-
munálních voleb jednoznačně umožňuje připravit podklady pro rozhodnutí nového Zastupitelstva. 
Myslím si, že je to velmi vstřícné, nejenom vůči, především vůči Polánským, takto bych to řekl. 
LANG Petr, Mgr. – máme nějaké informace grafického vývoje v Polánce? Starosta – ano, máme. 
V této chvíli ten počet dostačující pro zřízení obnovy klasické třídy, ale lze to řešit dětskou skupinou. 
Lze to nějak řešit, ale to především po poradě s paní ředitelkou a odborem školství (dále jen OŠK). 
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Nevím, jak to mám říct. Je předpoklad, že se v Polánce narodí v nějakém čase budoucím těch dětí více 
a mohla by ta školka plnit funkci školky. Zároveň vnímejme Polánku nejenom jako čtvrť Krumlova, 
ale v této chvíli jakousi vesnici, a to nemyslím nyní nijak negativně. Aby se mohla Polánka rozvíjet, 
tak v této chvíli je kladen důraz na to, aby tam vznikla ta školka. Nechávám za tím tři tečky. Myslím 
si, že si rozumíme. Myslím si, že tím i deklaruji jakousi snahu v tomto rozvojovém programu Polánce 
pomoci. Tolik asi odpověď na Vaši otázku. PROCHÁZKA Martin, Ing. – když by o tom hlasovalo 
to nové Zastupitelstvo. Teď to řeknu teoreticky, všechno by to šlo jako po drátkách. Tak kdy se dá 
očekávat, že by se ta školka zprovoznila pro občana. Starosta – nejbližší termín je září 2020. Říkám to 
dobře, Ing. Brücková? Ing. Brücková Marie, vedoucí OŠK – to záleží na stavitelských opravách. 
Starosta – je to tak, že. Rok 2019 opravy a administrativní zvládnutí celého procesu. To je velmi slo-
žité a následující školní rok začíná vždy v září. V této chvíli je to velmi orientační údaj. Další dotazy a 
připomínky nevidím. Ještě k Polánce. Tuto informaci předám v pátek na zasedání výroční Valné hro-
mady Spolku Občanů Polánky.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o zpracovaném investičním záměru „Rekon- 
strukce budovy MŠ, Moravský Krumlov - Polánka“. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zpracování projektové dokumentace pro vydání stavebního 
povolení na akci „Rekonstrukce budovy MŠ, Moravský Krumlov - Polánka“, Dukovanská  
1663, pozemek par.č. 346, k.ú. Polánka u Moravského Krumlova. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města pověřuje odbor regionálního rozvoje zajištěním zapracování projektové  
dokumentace pro vydání stavebního povolení na akci „Rekonstrukce budovy MŠ, Moravský  
Krumlov - Polánka“, Dukovanská 1663, pozemek p.č. 346, k.ú. Polánka u Moravského Krumlo- 
va.  
 
 
 
 
 



25. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26. 3. 2018 

 12 

Hlasování: odsouhlaseno  
Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
10.  Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města na rok 2018 - HZS JmK - předkládá Mgr. Tomáš  
       Třetina, starosta města 
 
  

Starosta – jedná se o částku 300 000,-Kč, která je alokována v rozpočtu města a zároveň v této chvíli 
by byla použita na rekonstrukci stávajících prostor dílny, především plnírny plynů a skladu chemické 
služby požární stanice. Já jsem se k těm smlouvám s HZS vyjadřoval již několikrát a nemíním to proto 
opakovat, neb bych říkal stejná slova jako v minulosti.  
 
 
Odchod - PROCHÁZKA Martin, Ing. - 16:41 hodin 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský  
Krumlov na rok 2018 subjektu: ČR - HZS JmK, Zubatého 1, 614 00 Brno, IČ: 70884099 ve  
formě účelové finanční podpory ve výši 300 000,-Kč v předloženém znění a pověřuje starostu  
města jejím podpisem. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
11.  Dotační řízení - dotace pro SDH z rozpočtu JmK v roce 2018 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina,  
       starosta města 
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Starosta – jedná se o to, abyste měli informaci o doplnění vybavení HS. Opět konstatuji, že oprava 
knihovny a hasičky v Rokytné je již hotova. Zase bych rád poděkoval MěÚ a paní Ing. Dobešové za 
aktivity, které v této práci vyvinuli. Zároveň věřím tomu, že ta hasička v Rokytné zůstane dlouho 
hasičkou a knihovnou, a nestane se z toho, nechávám za tím tři tečky. Zároveň si dovolím informovat 
Zastupitelstvo města o tom, že „dobráci“ z Rakšic budou mít 6. 5. 2018 svěcení hasičského praporu k 
120 letům jejich činnosti. Bude to při Florianské pouti a Rada města se předpokládám, zúčastní této 
mše, a byl bych rád, kdyby i členové Zastupitelstva tuto mši navštívili a zúčastnili se tohoto slavnost-
ního aktu neb to bude jeden z významných událostí tohoto roku. Prapor je nádherný, ještě ho nikdo 
neviděl a pan tajemník ho tají, nechce ho nikomu ukázat. Bude to sláva, byl bych rád, kdybyste se zú-
častnili, a samozřejmě dostanete pozvánku.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje zapojení města Moravský Krumlov do dotačního řízení - „Pod- 
pora jednotek sboru dobrovolných hasičů obcí JmK na období 2017-2020“ z rozpočtu JmK  
na rok 2018, a to ve výši a skladbě prostředků uvedených v předloženém materiálu a pověřuje  
starostu města podpisem příslušných dokumentů. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
12.  Pokračování projektu „Angličtina - podpora jazykových znalostí žáků a studentů v Moravském  
       Krumlově“ - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – opět projekt, který město Moravský Krumlov podporuje. Je vnímán veřejností pozitivně. 
Vzhledem k tomu, že se jedná o školský materiál, omlouvám se, měl jsem to říct již na začátku. Rada 
města vyhlásila konkursní řízení na obsazení místa ředitele/ky na Základní škole nám. Klášterní. Před-
pokladem, že nový ředitel bude mít zájem o výuku angličtiny na této škole. Potom budeme uvažovat o 
rozšíření celého projektu výuky angličtiny i na druhé škole. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – už 
ten projekt nějakou dobu jede. Máme nějaké výsledky, o tom kolik v průběhu roku složí nějakou 
zkoušku? Starosta – máme, Ing. Florianová, Ing. Brücková, nějakou statistiku? Pane tajemníku? Ta-
jemník – statistiku nevím, nevedeme. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – dáváme do toho peníze, 
tak ať víme, jestli to ty děcka skládají úspěšně. Místostarosta – my to platíme jenom těm, co ji úspěš-
ně složí. Tajemník – my platíme ty náklady na tu přípravu, s tím, že kdo to úspěšně složí, dostane ten 
poplatek, co ho ta zkouška stojí. To Vám mohu sehnat. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – jenom, 
abychom věděli. Tajemník – jsou to desítky dětí. KOTKOVÁ Květoslava, Mgr. – mohu to jenom 
trošičku doplnit? Na každé škole i na základce, a myslím si, že to je i na gymplu. Vlastně všechny děti 
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skládají zkoušky. Starosta – určitě jsme schopni předat a připravit jednoduchou statistiku. Děkuji za 
tu připomínku a mne ta statistika taky určitě zajímá.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku z rozpočtu města Moravský 
Krumlov na rok 2018 subjektu: Gymnázium Moravský Krumlov, Smetanova 168, 672 01 Mo-
ravský Krumlov, IČ: 49438875 ve výši 99 200,-Kč na realizaci projektu: „Angličtina - podpora 
jazykových znalostí žáků a studentů v Moravském Krumlově - úroveň B2 včetně zkoušky FCE“ 
v předloženém znění a pověřuje starostu města jejím podpisem. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLERO-
VÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
13.  Novela OZV města o nočním klidu - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – připravil pan tajemník na základě podkladů a předávám mu tímto slovo k představení. Ta-
jemník – dostal jsem úkol, tak jsem jej zpracoval. Starosta – velmi zodpovědně. Máte zde předloženy 
akce, které v této vyhlášce být musí. LANG Petr, Mgr. – nemám dotaz přímo k té OZV, ale trochu 
s tím související, ohledně toho festivalu ROCK HEART. Měl jsem dotaz od občanů, jestli i letos pro-
běhne uzavření náměstí po celou dobu konání a vjezd na náměstí? Byly stížnosti, že ti místní. Starosta 
– já začnu od konce. Místním pokud, bydlícím pod tunelem, pokud prokázali, že tam skutečně bydlí, 
tak byli bez jakýchkoliv problémů vpuštěni. Nebyli tam vpuštěni ti, že si tam zrovna teď jedou na ná-
vštěvu, která byla naprosto nesmyslná. Všichni byli dlouho dopředu informování o tom, že v ten den 
se tam koná mimořádná akce. Vyžadující mimořádné nadhledy těch lidí. Letos ta akce probíhá 17. - 
18. 8. 2018, dojde k uzávěře silnice od kruhového objezdu po zámek, ke křižovatce. Všichni víme, o 
které místo se jedná. A to v pátek od 12:00 hodin po dobu festivalu nebo možná už od 10:00 hodin, 
teď nevím. V sobotu taktéž, protože ta akce je od rána. Po skončení akce, v 1:00 hodinu v noci ze so-
boty na neděli, ve chvíli, kdy bude zajištěn bezpečný průchod, odchod lidí do kempů, tak bude silnice 
otevřena. Autobusy budou mít samozřejmě průjezd zajištěn, a také ti, co tam bydlí. Nedojde 
k omezení žádného občana, obyvatele dané lokality. Samozřejmě, že v daný moment je to pro město a 
pro některé občany zátěž. Vzhledem k tomu, že je to akce mimořádná a trvá v podstatě od čtvrtka do 
neděle, tak ten užitek, který z toho město má je mnohem vyšší než třídenní omezení. LANG Petr, 
Mgr. – takže příjezd od gymplu na náměstí bude? Starosta – vždycky byl volný. Tam došlo jenom, 
náměstí nikdy nebylo zataraseno. Tam bylo umožněno pouze parkovat a samozřejmě i letos. Jsou tři 
druhy návštěvníků. Jeden druh návštěvníků jsou občané Moravského Krumlova, ti dojdou, předpoklá-



25. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26. 3. 2018 

 15 

dám pěšky a také pěšky odejdou. Druhá skupina jsou ti, co budou bydlet v kempech. Kempy jsou letos 
– v areálu na střelnici, kdy přijedou, předpokládá se ve čtvrtek. Auto zaparkují na pískovém hřišti, a 
auto opustí hřiště až v neděli při odjezdu. Kemp bude situován přímo u hřiště, na střelnici. Druhý 
kemp bude na Vrabčáku. Pokud budou tyto dva kempy plné, tak se udělá třetí na horním zámeckém 
parku. Tam bude, ale jen výjimečně. Ten kdo přijede tím obytným přívěsem, tak mu bude umožněno 
zaparkovat na hřišti u Základní školy na ulici Ivančická. Třetí druh návštěvníků jsou ti, kteří přijedou 
jenom na koncert a po koncertě odjedou. Pro ty je připraveno odstavné parkoviště – na náměstí, nám. 
Klášterní, a pokud se tato naplní, tak i plocha TGM, tak se připravuje lokalita Na Bubnu, poprosím 
velitele Mě, U Vetexu. Rudolf Fráňa, velitel MěP – tam se připravuje hřiště u Základní školy na ulici 
Ivančická. Starosta – to je pro případné motorkáře. Připravuje se atrium Základní školy Ivančická, tak 
aby došlo k bezpečnému přijetí i odjetí všech těch lidí. Proběhla jedna koordinační porada s policií, 
státní i městskou. Na této poradě byli účastni i hasiči, HZS, všechny jednotky, které budou zase 
v pohotovosti. Předpokládá se, že maximální kapacita na ten koncert je 7 000 lidí. My vypracováváme 
statický posudek na tunel, tak abychom byli krytí. V této chvíli je osazení těch kapel, je to tvrdá meta-
lová hudba. Ta zkušenost je taková, že se soustředí na tu svoji hudbu a nikde žádný rozruch, neplechu 
nedělali. V této chvíli je ta informace k ROCK HEARTU asi kompletní. LANG Petr, Mgr. – ještě 
jednu věc. Budou se mne ptát taxikáři, tak jako v loňském roce. Starosta – taxikáři budou mít stano-
viště u vjezdu do zámku. Nebudou vpuštěni k vchodové bráně. Místostarosta – takže na těch uzávě-
rách – na kruhovém objezdu, u vchodu do zámku. Starosta – nebudou moci projíždět. Buď zaparkují 
u vchodu do zámku jak je brána, ne zezadu, ale jak se jde do zámku. Nevím, jak to mám říct jinak, ze 
Zámecké ulice, anebo na kruhovém objezdu se jim umožní kousek vjetí, aby neparkovali na kruháči, 
ale na autobusové zastávce. Samozřejmě toto je už věcí pořadatele. V této chvíli je ta domluva taková, 
že budou parkovat u zámku. LANG Petr, Mgr. – poslední věc, co k tomuto mám. Slyšel jsem, že po-
řádající subjekt prý snad nemá vyřízeny závazky s městem? Je to pravda, či? Starosta – závazky jsou 
hrazeny podle splátkového kalendáře, který s nimi máme. Já předpokládám, že je všechno v pořádku. 
Vše je v pořádku a děkuji odboru, který to vymáhá. LANG Petr, Mgr. – tím končím a děkuji za od-
povědi.  
 
 
Příchod -  PROCHÁZKA Martin, Ing. - 16:55 hodin 
 
 
KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – já mám ještě dotaz k OZV. Máme tady napsáno v době konání rocko-
vých festivalů, a u toho zrovna máme přímo stanovené dny 17. – 19. Jestli by nebylo možná také 
vhodnější tam dopsat také ten srpen? Tajemník – nebylo. KOCÁBOVÁ Helena, Ing. – nebo příští 
rok budeme zase obnovovat? Tajemník – to nevím, jestli budeme obnovovat. Jak znám Vás zastupite-
le, tak určitě ano. (smích) Ale abychom se vrátili k té postatě. Zákonodárce vždycky žádá, aby byla co 
nejpřesněji stanovena doba, kdy ta akce probíhá. Takže takové to měsíc únor, březen, přelom měsíce 
července srpna je málo. Takže když jsem věděl, že to takhle je a bylo to i v minulém roce, a 17. - 18. 
bylo blokováno i na příští rok, tak ten datum jako jediný jsem si tam dovolil napsat. Starosta – určitě 
by mělo nové Zastupitelstvo tuto vyhlášku projednat a zase se seznámit v podstatě s dalším návrhem 
kulturního roku. Myslím si, že to není nic od věci.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje OZV města č. 1/2018, o nočním klidu, v předloženém znění, a to  
s účinností ode dne vyhlášení. 
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Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Starosta – tady jsou ještě připomínky na akce, které se konají na Kačence na diskotéce. Tam je povi-
nen dodržovat noční klid dle zákonných norem. MěP je vybavena hlukoměrem, takže ve chvíli, kdy je 
tam překročen hluk, tak MěP koná. Zastupitel - i v létě? Starosta - ano, i v létě.   
 
 
 
14.  Návrh na předání majetku města do správy k vlastnímu hospodářskému využití pro příspěvkovou  
       organizaci Služby města Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 
 

Starosta – administrativní materiál.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje předání majetku do správy k vlastnímu hospodářskému využití  
pro příspěvkovou organizaci služby města Moravský Krumlov - majetek v celkové pořizovací  
ceně 21 098 230,08Kč. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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15.  Výsledek výběrového řízení na veřejnou zakázku „Zpracovatel projektové dokumentace pro 
        provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“ - předkládá Mgr. Tomáš  
       Třetina, starosta města 
  
 
 

Starosta – tento materiál jste odhlasovali již per rollam. LANG Petr, Mgr. – já tady mám jenom 
technickou. Nevím, jestli došlo k chybě, že jsem to nějak špatně napsal, ale v tomto usnesení jsem se  
zdržel hlasování. Bylo uvedeno, že jsem pro. Starosta – bude opraveno a já koukám, že jsem ani ne- 
hlasoval, což je pro mne úplně záhadou. Já samozřejmě hlasuji pro. Podle vyjádření Vašeho hlasování  
e-mailové poště to doplníme.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí výsledek výběrového řízení, Rozhodnutí zadavatele o vy-
loučení účastníka a Rozhodnutí o výběru dodavatele na akci „Zpracovatel projektové dokumen-
tace pro provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“. per rollam 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje smlouvu na akci „Zpracovatel projektové dokumentace pro  
provedení stavby k akci Rekonstrukce zámku Moravský Krumlov“, se subjektem Atelier 99,  
s.r.o., Purkyňova 7/99, 612 00 Brno, IČ: 02463245 v předloženém znění a pověřuje starostu měs- 
ta jejím podpisem. per rollam 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
      Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-

VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., 
STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETI-
NA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

 
Proti: 2 -  PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., 

      Zdrželi se: 1 - LANG Petr, Mgr. 
 
      Nehlasovali: 1 - PROCHÁZKA Martin, Ing. 
 
 
 
16.   Regenerace zámeckého parku, Moravský Krumlov - předkládá Mgr. Zdeněk Juránek,  
        místostarosta města 
  
 

Starosta – opět hlasováno per rollam.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje znění výzvy a zadávací dokumentace na podlimitní veřejnou  
zakázku na služby zadávanou ve zjednodušeném podlimitním řízení dle § 53 a násl. zákona č.  
134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, v platném znění, s názvem „Regenerace zámeckého  
parku, Moravský Krumlov“. per rollam 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
      Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-

VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing. MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
      Nehlasovali: 3 - KOČÍ Irena, LANG Vladimír, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr.,  
 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení na veřejnou zakázku 
„Regenerace zámeckého parku, Moravský Krumlov“ per rollam 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  
      Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-

VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ Hana, 
MUDr., LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA 
Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing. MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
      Nehlasovali: 3 - KOČÍ Irena, LANG Vladimír, Ing., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr.,  
 
 
 
17.  Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 na financování  
       sociální služby Pečovatelská služba, Pečovatelská služba Moravský Krumlov 
       Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 č. OSV/2/2018 se  
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       subjektem Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková organizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 
       Znojmo, a jeho zřizovatelem městem Znojmo - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 

Starosta – představuje materiál. 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 724 525,-Kč z rozpočtu města  
Moravský Krumlov v roce 2018 subjektu - Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěvková  
organizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, na financování běžných výdajů souvisejících  
s poskytováním sociální služby Pečovatelská služba, s názvem Pečovatelská služba Moravský 
Krumlov, ID 4503635, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými v ustanovení § 40  
zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský  
Krumlov na rok 2018 č. OSV/2/2018 se subjektem Centrum sociálních služeb Znojmo, příspěv- 
ková organizace, U Lesíka 3547/11, 669 02 Znojmo, IČO 45671770, a jeho zřizovatelem, Městem  
Znojmem, Obroková 1/12, Znojmo, IČO 00293881, na sociální službu Pečovatelská služba,  
s názvem Pečovatelská služba Moravský Krumlov, ID 4503635, a pověřuje starostu podpisem  
této smlouvy. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 



25. zasedání Zastupitelstva města Moravský Krumlov konané dne 26. 3. 2018 

 20 

18.  Poskytnutí účelové dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 na financování  
       sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, Klub Coolna Moravský Krumlov 
       Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 2018 č. OSV/3/2018 se  
       subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole,  
       Brno, 602 00 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
  
 
 

Starosta – představuje materiál.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí účelové dotace ve výši 425 000,-Kč z rozpočtu měs 
Ta Moravský Krumlov v roce 2018 subjektu - Diecézní charita Brno - Oblastní charita Znojmo,  
třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, na financování běžných výdajů souvisejících  
s poskytováním sociální služby Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, s názvem Klub Coolna  
Moravský Krumlov, ID 7023613, v rozsahu stanoveném základními činnostmi uvedenými  
v ustanovení § 62 zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních službách, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu města Moravský  
Krumlov na rok 2018 č. OSV/3/2018 se subjektem Diecézní charita Brno - Oblastní charita  
Znojmo, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Černá Pole, Brno, 602 00, IČO 44990260, na sociální službu 
 Nízkoprahová zařízení pro děti a mládež, s názvem Klub Coolna Moravský Krumlov, ID  
7023613, a pověřuje starostu města podpisem této smlouvy. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOČÍ Irena, KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., KUČEROVÁ 
Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, OLIWINSKÁ 
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Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘE-
TINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
19.  Dodatek č. 5 ke Smlouvě na akci Kanalizace Polánka a Rokytná - předkládá Mgr. Zdeněk 
       Juránek, místostarosta města 
 
 
 
Starosta – jedná se o finální vyúčtování.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 5 ke Smlouvě o poskytnutí finančního příspěvku  
na realizaci investiční akce Kanalizace Polánka a Rokytná se subjektem: VODOVODY A KA- 
NALIZACE, dobrovolný svazek obcí, se sídlem Kubišova 1172, 674 01 Třebíč, IČ 60418885,  
v předloženém znění a pověřuje starostu města jeho podpisem 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
20.  Koncepce rodinné politiky města Moravský Krumlov na období 2018 - 2021 - předkládá Mgr.  
       Zdeněk Juránek, místostarosta města 
 
 
Starosta – vítám, a pokud jsem se dobře díval, přišla Mgr. Šulcová. S JUDr. Bártovou a Mgr. Jurán-
kem jsou předkladateli materiálu Koncepce rodinné politiky města Moravský Krumlov na období 
2018 – 2021. Jde o obsáhlý materiál, velmi pečlivě připravený a děkuji za jeho přípravu, a projednání 
všech jejich nezbytných částí. Má někdo z předkladatelů nějaké doplnění k materiálu?  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje Koncepci rodinné politiky města Moravský Krumlov na období  
2018 - 2021. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., , LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
21.  Služby města Moravský Krumlov – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SmMK 
 
 
Jiří Čemerka – představuje materiál.  
 
 
1.  Nabídka možnosti využití předkupního práva ke stavbě 
Jiří Čemerka, ředitel SmMK – vlastní malou zahradní chatku, a protože ji chce prodat, tak podle 
zákona musí nejdříve nabídnout vlastníku pozemku, tzv. předkupní právo. Celá záležitost byla projed-
nána na RM a RM nedoporučuje ZM uplatnit předkupní právo. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města neschvaluje uplatnit předkupní právo na stavbu bez č.p./č.e., která je ve-
dená na LV 4624 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov, stojící na pozemku par.č. 1970/3 o výměře 16 
m2, druh pozemku – zastavěná plocha a nádvoří, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. 
Krumlov. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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2.  Rekonstrukce budovy bývalé TaZS 
Jiří Čemerka, ředitel SmMK – Usnesením č. 4/2015 z 3. zasedání Zastupitelstva města, konaného 
dne 13. 04. 2015 došlo ke sloučení příspěvkových organizací zřizovaných Městem Moravský Krumlov 
(zřizovatel), Správy majetku města Moravský Krumlov, příspěvkové organizace, IČ 00839043 a 
Technické a zahradní správy Moravský Krumlov, příspěvkové organizace, IČ 00150118 s tím, že ná-
stupnickou organizací jsou Služby města Moravský Krumlov, příspěvková organizace, IČ 00839043. 
Z důvodu zvýšení efektivnosti práce a optimalizace provozu nově vzniklé organizace, je nezbytné sou-
středit činnost Služeb města Moravský Krumlov, př. org. na jedno pracoviště, a to do technicko-
administrativní budovy bývalé TaZS p.o.). Prostory na ul. Zámecká 17 budou nabídnuty ke komerč-
nímu využití. Tento záměr byl již několikrát zmíněn na finančním výboru, RM i ZM. Jelikož je zmi-
ňovaná budova v nevyhovujícím technickém stavu, je třeba provést rozsáhlé opravy. Byla vypracování 
projektová dokumentace ve stupni pro stavební povolení, zpracován energetický posudek, průkaz 
energetické náročnosti budovy, požárně bezpečnostních řešení, položkový rozpočet, návrh nového 
zastřešení včetně statického posudku a inženýrských činností spojených s vyřízením stavebního povo-
lení. Dále bylo 27. 11. 2017 vydáno společné rozhodnutí č.199/17 - Územní rozhodnutí a stavební 
povolení Městským úřadem MK a také byla podána dne 29. 11. 2017 žádost o dotaci v rámci 70. vý-
zvy OPŽP, číslo projektu „CZ.05.5.18/0.0/0.0/17_070/0006640“. O všech těchto krocích byla RM 
informována na své 64. schůzi dne 19. 12. 2017.  Předpokládané náklady na stavební úpravy jsou dle 
ostrého rozpočtu cca 5 520 000,-Kč ( slovy: pět milionů pět set dvacet tisíc ). Způsob financování by 
měl být rozdělen mezi Služby města Moravský Krumlov p.o., které by poskytly z vlastních zdrojů 
3 500 000,-Kč (slovy: tři miliony pět set tisíc) a Město Moravský Krumlov, které by z fondu MK 2022 
poskytlo zbytek finančních prostředků do výše 100% ceny zakázky. Tato částka by byla ponížena 
v případě získání dotačního titulu. 
Tento materiál bude projednán na 69. schůzi RM a o stanovisku RM budou zastupitelé města informo-
váni na 25. zasedání ZM. 
 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje investiční akci: ,,Stavební úpravy technicko - administrativní 
budovy Moravský Krumlov“. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
 Zastupitelstvo města pověřuje Radu města administrací výběrového řízení investiční akce: 
,,Stavební úpravy technicko - administrativní budovy Moravský Krumlov“.  
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
3.  Prodej pozemku par.č. 2204 ul. Nad Haltýří 
Starosta – já si dovolím pár slov, než bude hovořit pan ředitel. V lokalitě Nad Haltýři požádali man-
želé o prodej části pozemku, o kterém budeme hlasovat. Dne 14. 3. 2018 proběhlo setkání s lidmi, 
kteří v této lokalitě bydlí. Diskutovali jsme o budoucím stavu této lokality. Já zde oceňuji poměrně 
konstruktivní přístup všech přítomných s tím, že jsme se domluvili na tom, že město Moravský 
Krumlov, jedná se napojení na kanalizaci a vodovod, a další infrastrukturní věci. Město vyjde vstříc 
těm lidem, kteří tady bydlí a podle projektové dokumentace, kterou je již zpracována bychom vybudo-
vali do této lokality vodovod. Tady oceňuji přístup Pavla Procházky, kdy jsme spolu o tom vedli deba-
tu a jsem za ni rád. Zároveň je zde přítomen kupující, pokud by k tomu měl někdo z Vás nějakou při-
pomínku. Jest možno o tom debatovat dále. Nyní poprosím pana ředitele Čemerku o doplnění. Jiří 
Čemerka, ředitel SmMK – ten pozemek Nad Haltýři. Ještě počkáme, právě přišel druhý kupující. 
Starosta - tomu se říká umění přijít včas. Jiří Čemerka, ředitel SmMK – ZM schválilo prodej části 
pozemku. My jsme to standardním způsobem vyvěsili, zveřejnil se záměr a přihlásili se dva zájemci. 
S tím, že každý z těch zájemců má zájem o část pozemku, takže si ho vlastně rozdělili. Je tam ještě 
jedna věc, ta příjezdová cesta, tak jak víte, se rozšiřovala, a odkupovala se od těch vlastníků. Druhý 
kupující je vlastníkem toho pozemku a u něho dochází u části toho pozemku i ke směně. Do výběro-
vého řízení se přihlásili oba kupující. Byl zpracován znalecký posudek, který byl zpracován na před-
cházející parcely stanoven na pozemku 680,-Kč/m2. Jeden z kupujících předložil znalecký posudek za 
cenu 560,-Kč/m2. Na té schůzce, na které jste se dohodli, a my máme za to, že není prostě možné, aby 
soudní znalec ohodnotil stejný pozemek za různé ceny. Dohodli jsme se, že v této lokalitě budou za 
jednotnou cenu, což je 680,-Kč/m2 a současně dojde k prodeji. Navrhujeme část pozemku manželům a 
část pozemku druhým manželům. S tím, že u druhého kupujícího dojde i ke směně části pozemku. 
Starosta – děkuji za doplnění. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – podle mne tak nejzákladnější a 
nejzásadnější věc k tomu je ta, že když se zvedá ta cena, na té schůzce, což patří i k tomu prodeji. Bylo 
dohodnuto, že město vybuduje ten vodovod. Starosta – jinými slovy řečeno. Peníze, které město utrží 
za prodej pozemků, investuje v daných lokalitách. Jedná se v podstatě o všechny výkupy pozemků a 
prodeje, které my děláme, investujeme zpátky do daných lokalit. Není to nikde „prošustrováno“. KO-
CÁBOVÁ Helena, Ing. – já hlásím podjatost. Starosta – v pořádku, bude zaznamenáno. Starosta – 
já si ještě dovolím před přečtením usnesení poděkovat panu místostarostovi za práci, kterou provedl 
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pro lidi v této dané lokalitě, protože to skutečně odmakal. Myslím si, že zaslouží uznání lidí, kteří 
v této lokalitě staví domy.   
 
Hlásí podjatost:  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par.č. 2204/7 o výměře 402 m2, vzniklém dle 
geomet. plánu č. 2815-185/2017, který byl oddělen z pozemku par.č. 2204 o celkové výměře 2174 
m2, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za cenu ve výši 273 360,-Kč + DPH, tj. 
celkem 330 766,-Kč do SJM a pověřuje starostu podpisem smlouvy v předloženém znění. 
 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 16 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOŠÍČEK 
Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ 
Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ 
Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., 
ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 1 -  KOCÁBOVÁ Helena, Ing. 
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje směnit nově vzniklý pozemek par.č. 2204/6 o výměře 405 m2, 
vzniklém dle geomet. plánu č. 2815-185/2017, který byl oddělen z pozemku par.č. 2204 o celkové 
výměře 2174 m2, druh pozemku zahrada, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov za 
nově vzniklý pozemek par.č. 2202/8 o výměře 88 m2, druh pozemku orná půda, ve vlastnictví 
manželů, vedený na LV 4718 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov s doplatkem rozdílu cen pozemků ve 
výši 273 394,-Kč manželům a pověřuje starostu podpisem smlouvy v předloženém znění. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku par.č. 2204/7 o výměře 402 m2, 
druh pozemku zahrada, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov z evidence SmMK 
do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje převod majetku a to pozemku par.č. 2204/6 o výměře 405 m2, 
druh pozemku zahrada, vedený na LV 10001 pro obec a k.ú. Mor. Krumlov z evidence SmMK 
do evidence majetku města. 
 
 
Hlasování: odsouhlaseno  

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KOTKOVÁ Květoslava, Mgr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., OLIWINSKÁ Michaela, Mgr., PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, 
Ing., MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, 
Ing., TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   
      Zdrželi se: 0  
 
 
 
 
22.   Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
a)  Výzva zastupitelům obcí a měst České republiky - předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
 
Tajemník – jedná se o výzvu členů k petici za zvýšení odměn ve volebních komisích. Starosta –  
pokud někdo nominujete za svůj politický subjekt někoho do volební komise, tak ten je odměněn 
částkou 1 200,-Kč. Tajemník – 1 300,-Kč. Starosta – při druhém kole prezidentských voleb, které 
bylo 14 dní po prvním kole, tak tito členové byli odměněni částkou 200,-Kč. Vznikla petice, která 
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nebyla iniciována z Moravského Krumlova, ale z jiné obce. Tajemník – ta informace je taková, 
abyste věděli, že to směřováno na Vás. Taková věc se tady projednávala, kdo ji chtěl, tak ji pode-
psal. Jestli to chcete také podepsat, tak ji Vám dám k dispozici na sekretariátu podepsat. PRO-
CHÁZKA Pavel, Ing., MSc. – podepsat, já myslel, že budeme hlasovat o zvýšení. Tajemník – ne, 
to musí legislativně.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí otevřený dopis - výzva ZM k nespravedlivému odměňo- 
vání OVK a následnou petiční akci ze dne 6. 2. 2018, subjektu: Patrik Koranda, POSTE  
RESTANTE, pošta Tábor, 390 02 Tábor. 
 
 
 
b)   Informace k riziku navýšení nákladů za odpadové hospodářství obcí/měst - Ing. Petr Havelka, 

Česká asociace odpadového hospodářství 
 
 
Starosta – vzhledem k tomu, že my dlouhodobě nezvyšujeme poplatek za odpady. Seznámili jste se s 
tímto dopisem? Je zde návrh usnesení, my jsme ho zde nepředkládali, ale já si ho dovolím přečíst a 
následně o něm otevřít rozpravu. Návrh usnesení Zastupitelstva, které podává Česká asociace odpad- 
ového hospodářství – Zastupitelstvo projednalo informaci o riziku navýšení nákladů města na odpad- 
ové hospodářství, v případě prosazení účelové nevládní novely zákona o odpadech obsahující násobné 
zdražení skladovacích poplatků. Zastupitelstvo města nesouhlasí s podobnými novelizacemi zákona o 
odpadech, které mají dopad na náklady obce a jejich obyvatel v oblasti odpadového hospodářství. Za-
stupitelstvo zastává názor, že nové nastavení odpadové legislativy by mělo být provedeno formou 
vládního návrhu zákona o odpadech připraveného po schválení nových evropských odpadových směr-
nic a v úzké spolupráci s obcemi a městy. ČR by neměla přijímat povinnosti nad rámec evropského  
nastavení odpadového hospodářství. Zastupitelstvo vyzývá Svaz měst a obcí a Sdružení místních samo-
správ ČR, aby efektivně čelily podobným účelovým snahám, které obce vystavují zřejmému riziku po-
třeby navýšení nákladů na odpadové hospodářství. Vysvětlení tohoto usnesení je v tomto dopise, který 
jste dostali. V podstatě se připravuje „druhá fotovoltaika“, cituji – nejprve lobbistická změna zákona 
s cílem citelného zdražení a umožnění realizace jinak ekonomicky nereálných technologií s přenesením 
budoucích nákladů, v tomto případě především na obce potažmo občany. V minulosti jsem se tímto po-
měrně intenzivně zabýval, a jen to podepisuji. S tím, že, nyní nevím přesně ten moment, kdy ČR je pa-
pežštější než papež, a to čtu z tohoto materiálu. Má někdo připomínku? A nyní se ptám, aniž bych říkal  
návrh usnesení, zda jsme ochotni podpořit tento návrh usnesení, připojit se? Má k tomu připomínku Ing. 
Raboň? Ing. Kamil Raboň, vedoucí OŽP -  nemám, protože to slyším poprvé. Místostarosta – nás by 
se to nemuselo týkat, protože my v této chvíli neskládkujeme, ale spalujeme. Je to tak? Starosta – ale 
odvážíme na skládky. Jiří Čemerka, ředitel SmMK – odvážíme něco do Žabčic, něco na skládku. Tam 
jenom, když se bavíme o těch odpadech, bych podotkl, že Čína uzavřela trh pro Evropu. Přestala vybírat 
plasty atd., což má obrovský vliv na cenu. Plasty jdou dolů, cena papíru šla také rapidně dolů atd. Takže 
tohle všechno bude mít vliv na příjem. Starosta – já jsem, že tady takovýto materiál tady máme. Dovo-
lím si tu obdobnou paralelu s vodou, kdy jsme v područí diktátu různých společností, kdy jsme nuceni 
zdražovat vodu, aniž by to bylo nutno. Obdobně se připravuje pro partu šílenců zdražování odpadů. 
LANG Petr, Mgr. – ono jde i třeba o to, že když používáme ty spalovny a nesládkujeme, tak nevíme, 
co bude do budoucna a měli bychom to podpořit. Za mě bych to tedy podpořil, i vzhledem k ostatním 
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obcím. Když přijímáme od EU nějaké nařízení nebo zákony, tak ta musí být v co nejužším přijetí a ne 
v co nejširším. Abychom nebyli papežštější než papež, jak se říká. Starosta – v této chvíli Vás popro-
sím, abyste si přečetli následující dopis, a já tuto debatu neuzavřu. Tento dopis vezmeme na vědomí a 
my to ještě probereme na RM, s tím, že se k němu vrátíme na příštím ZM, případně bychom návrh usne-
sení, který je zde navržen přijali.  
 
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci ze dne 17. 1. 2018 subjektu: České asociace  
odpadového hospodářství, se sídlem Praha 9, Pod Pekárnami 157/3 ve věci připravované úče- 
lové změny zákona o odpadech. 
 
 
   
c)   Dopis - předkládá občanka 
 
 
Starosta – třetí věcí je dopis občanky Moravského Krumlov. Tento dopis bereme na vědomí. Jsou tam  
nějaké připomínky, na které ji bude odpovězeno. Já si dovolím dopis nečíst, s tím, že odpověď Vám  
bude zaslána v kopii v e-mailové poště, pokud s tím, takto souhlasíte.  
 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený dopis občanky města ze dne 16. 3. 2018. 
   
 
DODATEČNĚ  
 
1.   Zápis z jednání Osadního výboru v Rokytné konané dne 16. 3. 2018 – předkládá Ing. Lenka Do-

bešová,  
 
Starosta – máme ještě jeden materiál Zápis z jednání Osadního výboru v Rokytné, kdy proběhla akce 
ukliďme, dovolím si Ing. Dobešové „Ukliďme Rokytnou“. Žádost o opravu silnice od vodojemu  
k silnici – to v této chvíli musím s panem Čemerkou. Opravy hasičské zbrojnice – spíš bych to nazýval 
knihovnou a hasičskou zbrojnicí. Tajemník – to není, to je sídlo Osadního výboru. Starosta – nebo  
sídlo Osadního výboru. Tajemník – my jsme se už domluvili. Starosta – byl bych tedy rád, kdybychom  
na tom názvu důrazně trvali. Žádáme informaci, jak budou využívat kulturní dům Rokytná. Ta otázka by 
 měla být obráceně, jak budete využívat kulturní dům. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – já jsem myslela, že  
když to teď bude mít SmMK, tak. Když se mě budou občané ptát, kde si půjčit klíče atd.? Kam ty obča- 
ny mám poslat tzv. Starosta – to si domluvíte. Plánované opravy místního hřbitova – v této chvíli hřbi- 
tov v Rokytné i Polánce, Ing. Stejskalová – teď se zpracovává projektová dokumentace, tak aby v létě  
byly opraveny a byly dokončeny opravy všech hřbitovů v Moravském Krumlově. Osazení vypouklého  
zrcadla – už jsme se o tom bavili několikrát. DOBEŠOVÁ Lenka, Ing. – takže už to tam nemám dávat? 
 Starosta – já si myslím, to není o tom, že. To zrcadlo tam není právě proto, že ta situace je velmi ne- 
přehledná. Když to zrcadlo tam bude, nebudete brzdit a budete projíždět rychle. Toto Vás donutí brzdit. 
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z jednání Osadního výboru Rokytná konaného dne  
16. 3. 2018.  
 
Starosta – já mám ještě jednu poznámku. Přišel mi e-mail od pana režiséra Jana Stejcovského, který  
natáčel v Moravském Krumlově dokument o Muchově Slovanské epopeji. Ten to měl v rámci Febio  
Festu premiéru. Tento dokument se jmenuje Komplex epopeje. Je to asi hodinový dokument, přede- 
vším o cestě epopeje do Japonska. Vystupovali jsme v něm s paní Slukovou. To všichni víte, že již  
umřela. Zároveň umřel velmi důrazný zastánce města Moravský Krumlov, pan profesor Strety, v sobo- 
tu. Takže to je další významná ztráta na kulturním poli. Tento dokument je snahou získat, tak abychom  
ho mohli promítat tady v Krumlově, a to se pokusíme domluvit s panem ředitelem Švédou, aby se  
promítal v rámci Kinematografů Bratří Čadíků, jenom jeden večer. Myslím si, že nám to dvd pošlou.  
Vyšli jsme z toho neutrálně, řekl bych 3+. Nebudu říkat, kdo a nebudu Vás ovlivňovat, ale jako idiot  
tam vypadal úplně někdo jiný, a my to nejsme naštěstí. Tolik ke korespondenci.  
 
 
23.   Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé. 
 
 
24.   Diskuze  
 
Starosta – má někdo ještě příspěvek do diskuze? LANG Petr, Mgr. – já jsem se chtěl ještě zeptat. 
Nestihl jsem to v tom předchozím bodě, ta odměna členům OVK, neprošlo už novelizací? Mám tako-
vý pocit. Tajemník – ano, ale tam byla částečná. Tam se přidalo zapisovatelkám a předsedům OVK, 
ne všem. Ti členové zůstali na stejné úrovni a toto je asi reakce. Novelizováno to bylo, hlavně po těch 
problémech, co byly ve středních Čechách. Při posledních volbách, tak tam chtěli, jakoby posílit tu 
odbornost těch lidí, tak přidali peníze zapisovatelkám a předsedům komise, členové nedostali, ti zůsta-
li postaru. Starosta – ještě někdo příspěvek do diskuze?  Občan – dnes nemíním nějak dlouho vyprá-
vět. Kdybych měl hodnotit dnešní zasedání, tak jsem byl velice mile překvapen tím, že řada lidí, rea-
guje na potřeby občanů, pan Ziegler, pan Lang a řada dalších, a projednávali se problémy, které budou 
v budoucnu zajímat nejen mě. Nyní k věci. Tento projev mi nevyšel, protože bude časově delší, ale 
mohu Vás ubezpečit, že zřejmě bude poslední. Ing. Procházka se už radostně culí. PROCHÁZKA 
Pavel, Ing., MSc. – už jste tady dlouho nebyl. Občan – takže asi takto. Domníval jsem se, že většinu 
problémů tady vyřeší beseda na DPS, která byla minulou středu a měla skutečné téma „Senioři a jejich 
bezpečnost“, pořádal ji Městská policie (dále jen MěP). Já jsem se zaradoval a přišel jsem tam. Bylo 
tam asi 15 lidí, výborně, tak tady si ty problémy vyříkáme. Byl to omyl, ale já za to nemohu. V úvodu 
vystoupil velitel MěP, dozvěděl jsem zajímavé věci, že třeba před 30 lety byl u speciální jednotky. 
Téma bylo doprava, bezpečnost seniorů v dopravě. To mi úplně nahrálo na smeč, naprosto báječně. 
Ihned jsem začal hovořit, jak to tady vypadá na chodnících. Jistě, že všichni víte, že chodník je do-
pravní komunikace a že se řídí určitými pravidly a předpisy, je na to vyhláška, která se ovšem 
v Krumlově velice nedodržuje. Po několika úvodních větách, pan velitel se vyjádřil a několik připomí-
nek, diskuze apod. Tak jsem se tedy přihlásil a začala velice problematická komunikace. Hned jsem 
poznal, že se projeví jako alfasamec, dominátor, no a zrovna na mě. Ovšem já jsem schopen se do-
mluvit s primitivy, ožralci, s malými dětmi, lidmi co mají Alzheimera, tak jsem postupoval, abych 
nebyl úplně submisivní a vše dospělo ke zdárnému konci. Teď dámy a pánové poslouchejte, co se sta-
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lo. Já jsem si šáhnul do kapsy, kde jsem měl papírek a na něm poznačené číslo a státní poznávací 
značku auta, které už několik dní parkuje na chodníku. Kousíček od mého baráku, číslo 322. Velitel se 
na mě otočil a houkl: „Skovejte ten papírek!“ Pokračoval něco ve smyslu, tuhle debatu vedu já. Lidi, 
byl v uniformě, byl ve službě, čili musíte poslechnout. Předtím se ještě v té diskuzi zmínil, že má 80 
kg psa. Když na Vás houkne policajt, schovejte ten papírek, tak jsem ho radši schoval. Co kdyby tam 
měl toho psa pod stolem schovaného a teď na mě oba skočili. Pes 80 kg, ten 60 kg a já mám i s těmi 
pomůckami, co mám nalepené na čele polovičku. To by dopadlo asi špatně. Teď samozřejmě, kdyby 
byl v civilu, tak ho pošlu do korzetové mísy, ale byl v uniformě. Takže okamžitě, to jsou samozřejmě 
mžitky, velitel nezná zákon a má psychickou poruchu, ruplo mu v bedně, je pod vlivem návykové lát-
ky nebo se chce prostě předvádět, má komplex nebo něco takového. Starosta – já si dovolím, pane 
profesore, omluvte mne, že Vás skáču do řeči. Je potřeba, abyste uváděl, pokud jste byl na DPS, co 
skutečně nemáte podloženy Vaše domněnky, bych nevyjadřoval. Diskusní příspěvek je omezen 
v rámci celého jednání Zastupitelstva na období 5 minut. Já bych byl rád, Vy samozřejmě tento časový 
limit přeskočíte, ale byl bych rád, kdybychom to nějakým způsobem zestručnili, děkuji. Občan – já 
jsem v úvodu říkal, že bych to chtěl stihnout. Dobře, takže mám pět minut. Po mě bude následovat 
někdo jiný a je pak přihlásím zase. Starosta – ne, povídejte, máte prostor, ale bych rád, kdybyste se 
vyjádřil nějakých osobních dojmů. Občan – dobře, byl jsem přerušen a doufám, že to Tomáši počítáš. 
Je to věc, která se týká především tebe. Také Vás napadne, že nejhorší srážka je srážka s blbcem. Tak-
že jsem si udělal psychologický portrét. Ano, on může být výborný policista, ale potřebuje ze strany 
svého nadřízeného motivaci. Tzn. občas pochvalu, ale zdůraznit, že musí vystupovat v rámci zákona a 
nehledě na to, že člověk, který je o čtvrt století mladší, tak musí ke starším vystupovat jinak. Tím byl 
porušen zákon atd. Za komunistický režim, který trval 41 let a byl ze zákona prohlášen za protiprávní. 
Tohle si za těch 41 let nedovolil ani ožralý STB, něco takového. Samozřejmě schovejte si papír, může 
být v případě, že vytáhne pornografický časopis na veřejnosti nebo něco takového. Pan starosta, tady 
bude určitě řečnit k 100. výročí založení republiky u sochy Masaryka. Demokracie, humanita, demo-
kracie diskuze a já o tom samozřejmě informuji občany, prokázat se to dá a nechci ukazovat na osoby, 
které tam také byly. Samozřejmě, že ten fakt, schovejte si ten papír, tam byl. Tady informuji starostu, 
když bude třeba u té sochy řečnit, tak na něho třeba někde houkne velitel MěP, schovejte si ten papír. 
Ostuda jak hrom, že. Nebo já bych tam mohl s transparentem „Schovejte si ten papír“. Krumlov na-
vštívil prezident a já napíši na prezidentskou kancelář, kdyby se toto, a kdyby sem prezident zase přijel 
a tohle se vyskytlo, tak ať si nachystá hůlku a zasáhne třeba. Jinak, před 30 lety byl u speciální jednot-
ky, a já dnes se tomu můžu smát, byl před 30 lety 2 krát vyšetřován za antisocialistickou činnost mezi 
mládeží. Takže na nějaké takové výskoky jsem alergický. Takže to byla jedna věc, která tedy zdržela, 
ale nikoliv mou vinou. To si, a ať si v tom starosta udělá pořádek sám.  Aby na mě někdo vyskakoval, 
schovejte si ten papír. No, mohl bych to ještě, ale na to se už mohu vykašlat. No, a teď proč jsem tady 
vystupoval. Já snad porušuji zákon? Já ne, tady byl porušen zákon tím, a já se musím vrátit zpět o čtyři 
roky. Obyvatelé domu 324 psali prostě stížnost, že je pořád zneklidňuje hluk tropený psy z protější 
strany silnice. Dostali jsme dopis z odboru kontroly, který byl právně analfabetický, který psal, psi 
reagují na podněty. To víme, že psi reagují na podněty, ale to neznamená, že mohou tropit hluk. Přece 
paragraf, který jasně říká, že majitel nemovitosti nesmí obtěžovat své okolí zejména kouřem, hlukem, 
zápachem. Takže hluk tropený psy, je hluk a hotovo, i když je to biologická záležitost. Tak jsem si 
říkal, že je to pakárna. Obrátím se dopisem na Zastupitelstvo. Tak jsem se obrátil na Zastupitelstvo 
dopisem a sám pan starosta mi napsal, že v zákonné době dostanu odpověď, i kdyby to nepsal, tak tu 
odpověď musím dostat. Ale já jsem ji nedostal. To si laskavě můžete zjistit a to jsou fakta. Čili dvakrát 
byl porušen zákon. Takže podívejte se, a když se vrátíme zase k tomu hluku. Malí psi štěkají, když 
štěkají, jsou nepříjemní. Když štěkají velcí psi, tak bacha. Pro mě a pro celou řadu lidí je to signál, 
pozor nebezpečí. Bez toho není člověka a žádný živočich by totiž nepřežil. Okamžitě máte reflex, za-
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útoč nebo uteč. Ostatně, kdo toto neměl, tak nepřežil a existoval přírodní výběr. Darwina znáte všich-
ni, a protože teď mám prostor. Nikdo jste se zřejmě v sobotu nedíval na ZOOM, ta stanice. Tam mezi 
pátou a šestou večer byl prostě příběh skutečný. Bytový dům, normální chlápek, z jedné strany nahlas 
puštěná muzika a z druhé pes. Skončilo to tak, napřed, že tomu, co pouštěl hudbu, mu rozbil hubu, i 
když tam předtím byla policie několikrát. Rozdala pokuty a to nepomohlo. Chlápek vzal mačetu a oni 
na něho začali střílet, došlo ke krveprolití, kriminálem a zkaženým životem několika lidí. Toto není 
fór. Zkrátka hluk dokáže lidi, tak vyhecovat, že zabíjejí, bez legrace. Zejména senioři. Starosta -  pane 
profesore, promiňte, ale opět Vám musím skočit do řeči. Promiňte, že Vám skáču do řeči. Jak se pro-
mítání filmu na ZOOM týká tohoto Zastupitelstva? Mohl byste to přiblížit. Občan – samozřejmě, co 
vše může způsobit hluk. Především, to, že to toto Zastupitelstvo neřešilo a já jsem doposud nedostal 
odpověď, Tomáši. Starosta -  pane profesore, odpověď jste dostal. Sice ne moji, ale odboru kontroly. 
Já si myslím, že. Občan – když jsem se obracel na Zastupitelstvo. Starosta – je to, pane profesore. Já 
Vám. Vy jako velmi inteligentní člověk víte, že pes ano štěká. Já Vám přeci nebudu psát, co my zastu-
pitelé s tím máme dělat? Máme jim dát náhubek, stejně budou štěkat. Já za to nemohu a ani jeden 
z těchto lidí, za to nemůže, že ti psi tam štěkají. Já nevím, jakým způsobem Vám na to mám odpově-
dět. Já nevím, k čemu Váš dotaz směřuje. Co my s těmi psy máme dělat? Promiňte, dokončete Vaši 
poznámku. Občan – já se sám omlouvám, jestli jsem Ti do toho Tomáši skočil. Jak to souvisí? Třeba 
před nedávnem jsme četli vyjádření velitele znojemské MěP, že policie stíhá přestupky, které dělají 
majitelé psů, a které také dávají botičky těm automobilům atd. Takže pokud mne nechápete, tak já se 
mohu vyjadřovat dále. Zastupitelstvo je kompetentní, protože MěP nezasahuje, tak já se obracím na 
Zastupitelstvo jako volič a občan tohoto města. A co proto můžete udělat? Tak se snad dá zasáhnout, 
nemáte snad kompetenci, aby hluk byl v určitých mezích? Já se domnívám, že ano. Teďka třeba pan 
tajemník hovořil o vyhlášce o nočním klidu. Já jsem trošku odbočil, kdyby mohla být zveřejněna i 
v tisku. Takže snad hluk je přece ze zákona eliminován. Na to je paragraf a proto se obracím na Zastu-
pitelstvo. Starosta – pane profesore, já Vám děkuji za tu poznámku. Máte, ještě něco dalšího? Rád 
bych, aby se dostali ke slovu i další členové nebo občané. Mluvíte už 17 minut, promiňte s mým 2 
minutovým přerušením. Občan – promiň, Tomáši, ale já jsem nedostal dopis, který jsem psal na Za-
stupitelstvo a ty osobně, mám od tebe dopis, že mi slibuješ, že na ten dopis dostanu odpověď. Staros-
ta – ještě jednou. Odpověď jste dostal formou vyjádření odboru kontroly. Já si dovolím Vaši etiku 
MěP odmítnout, dovolím si odmítnout kritiku velitele MěP pana Fráňu. Já ho na rozdíl od Vás považu-
ji za nejlepšího policistu, kterého kdy toto město mělo. Je velmi kompetentní a umí řešit situaci 
s nadhledem, s pokorou a velkým bezpečím pro všechny. Samozřejmě, že když. Já si neumím předsta-
vit, pane profesore, tu variantu, že psi. Já vím, ty dva psy znám, chodím se svým psem kolem nich, 
vždycky reagují na podnět a já si tedy budu chodit jinudy. Vaše představa je taková, že MěP půjde a 
vezme si našeho Badyho a ten na ně vyskočí a budou měřit ten hluk?  A pak koho, toho jejich psa ne-
bo toho mého, co s nimi mají udělat? Mají jim tu tlamu ovázat, nebo co s nimi mají udělat? Já tomu 
nerozumím? Občan – MěP nemůže ovazovat tlamy psům za plotem. Starosta – právě, proto se ptám. 
Co jako budeme dělat?  Občan – ale snad tohle mohl řešit příslušný odbor, stížnost obyvatel domu. 
Starosta – pane profesore, my jsme tu stížnost řešili. My jsme se dokonce dotazovali. Ta odpověď 
vůči Vám je z naší strany velmi sofistikovaná. Ve chvíli kdy. Jak máme řešit bobry? Uvedu jiný pří-
klad. Jak má město Moravský Krumlov vyřešit bobry? Je to chráněný živočich, nesmíme proti němu 
nic. Dotaz na odborný personál, nevím, kdo to přesně byl. Doporučení znělo – musíte najít přirozené-
ho predátora vůči bobrům. Přirozeným predátorem vůči bobrům je vlk, a abychom bobry vyhubili ne-
bo, abychom je přesunuli jinam, tak jsme si měli sehnat vlčí lejna a rozmístit je podél řeky. Tato lejna 
postupně obnovovat, pak by to mělo možnost na redukci bobrů. Uvádím to jako nesmyslný příklad 
toho, jak my máme reagovat na psí štěkot. Já chápu, že Vás to obtěžuje. Já tomu i lidsky rozumím, že 
je Vám to nepříjemné, ale jestli ti psi na Vás neútočí. Nemyslím ty dva štěkající. Ve chvíli, kdy jste šel 
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po ulici a psi po Vás zaútočili, tak to bylo řešeno. To nemůžete říct, že by nebylo řešeno. Tihle štěkají-
cí psi, kteří obtěžují tento dům 324. Opakuji, je nám to nemilé. Mrzí nás to, lidsky to vnímáme a chá-
peme, ale neumíme zarazit ty psy, aby neštěkali. Majiteli jsme doporučili, domluvili jsme mu, aby psi 
pouštěli pouze do zadní části toho domu. Že to neudělá nebo udělá to jenom občas, opravdu tam ne-
mohu každý den chodit. Já si myslím, že to chápete. Pane profesore, já Vás poprosím, máte ještě něco 
dalšího? Občan – když už jsi nadnesl bobry. Kdo z Vás se setkal s bobrem? Já několikrát a je to 
v pořádku. Samozřejmě, že nemůžeme honit vrabce, bobry, holuby na náměstí, to se netýká divokých 
zvířat, za která není nikdo zodpovědný. Za ty psy je kdosi zodpovědný. Dobře, takže je v pořádku, že 
velitel MěP na mě houkne, to je jako v pořádku starosto? To se nebude řešit. Starosta – pane profeso-
re, promiňte. Vámi popsanou situací jsem seznámen s vyjádřením velitele MěP. Informoval mne o 
tomto, že Vám odebral slovo. Vím o tom, poučil jsem ho jak se má v takovémto případě chovat, příště. 
On to akceptoval. Nevím, co k tomu mám více dodat. Já se omlouvám. Já už přecházím do úsměvné 
formy. Máte nějakou další připomínku? Občan – ne. Rád bych Ti poděkoval za to, že jsi mu tedy do-
mluvil, a kdybys to Tomáši řekl hnedka, tak jsem se tady nemusel vykecávat. Starosta – já se Vám 
tedy omlouvám. Občan – takže chyba je na kom? Můžu pokračovat. Starosta – omlouvám se, chyba 
je samozřejmě na mé straně. Občan – konečně se to vyřešilo, dámy a pánové. Dva inteligentní lidé se 
domluví. Starosta – děkuji za Váš diskusní příspěvek. Má někdo další příspěvek do diskuze? Občan – 
Tomáši, já tady přijdu příště zase. Občan z Polánky - já bych se chtěl zeptat na tu školku v Polánce. 
Vy jste tam říkal nějaký nástřel, že by ta rekonstrukce stála nějakých 6 000 000,-Kč. Starosta - ano. 
Občan z Polánky - na základě čeho jste to posoudil, když ještě není projektová dokumentace. Staros-
ta - nechali jsme zpracovat investiční záměr, projektantskou firmou, která odhadla veškeré náklady. 
To nebylo, tak že jsme se tam s Juránkem prošli, ale přišel tam odborník, který zhodnotil stav budovy. 
Aby Zastupitelstvo mělo nějakou základní informaci k tomu, o jaké částce se přibližně bavíme. Samo-
zřejmě, že když necháme zpracovat prováděcí dokumentaci, tak ta nám přesně určí velikost a výměr 
kolik ta oprava bude stát. Přesnou cenu se dozvíme ve chvíli, kdy to vy soutěžíme. To není nějaký 
hrubý odhad z řad Zastupitelstva nebo ORR. Občan z Polánky - jenom bych chtěl k tomu doplnit. Jak 
se ten Petr ptal, jestli by těch dětí bylo opravdu hodně. Tak tam nezazněla jedna zásadní věc, a to, že 
vlastně prodala veškeré pozemky, co tam na prodej měla. Takže to je předpoklad, že by se ta školka 
naplnila, že těch dětí bude hodně, je opravdu reálné. Staví se tam i na „mimoměstských“ pozemcích, 
není to jenom na těch obecných. Starosta - děkuji za to doplnění. Já jsem nevěděl, jak to mám přesně 
naformulovat, aby bylo zřejmé, o co jde. Občan z Polánky - já jsem se chtěl ještě zeptat, nevím, jak to 
funguje, když je pak nové Zastupitelstvo, jestli je nějaká jistota, že když to bude tady rozpracované, že 
se tím bude dál někdo zabývat. Aby se to třeba nezastavilo, nebo třeba nové Zastupitelstvo. Starosta - 
projednávat se to bude, neb ta kontinuita je zajištěna. Jednak tady vedením Městského úřadu a jednak 
tím, že já předkládám první materiál pro první jednání nového Zastupitelstva. Nemyslím si, že úvodní 
Zastupitelstvo to bude probírat, ale už tam zazní úkol, tak aby se tím zabývalo. Neb je základní věc a 
to je příprava rozpočtu na rok 2019 a tímto Zastupitelstvo se musí zabývat. Nemůže být přerušena 
kontinuita jednoho Zastupitelstva, druhého. Úplně obdobná situace bude u zámku, kdy předpokládám, 
že ke konci roku, již bude vy soutěžen zhotovitel. Měl by začít pracovat únor, březen roku 2019 na 
zámku. To je obdobný případ. Občan z Polánky - vy jste říkal, že ten mandát na tu školku nemáte, a 
na ten zámek ho máte? Starosta - ano. Občan z Polánky - jaký v tom je rozdíl? Starosta - je v tom 
rozdíl ten, že většina těchto subjektů, politických subjektů, kteří jsou zastoupeni v tomto Zastupitel-
stvu, odsouhlasilo a mělo ve volebním programu koupit zámek a jeho opravu, následně v tom pokra-
čovalo. Nikdo z těchto subjektů nemělo obnovení provozu mateřské školy v Polánce. Předpokladem je 
a já už nevím, jak Vám mám víc napovědět. PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc. - my, ano. Starosta - 
všechny tyto subjekty. Občan - já Tomáši, ale bude o to o něčem úplně jiném. Podívejte se asi takto. 
Stomatologický personál je opravdu v pokročilém věku. Zastupitelstvo, toto je koncepce do budoucna, 
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aby nad tím skutečně začalo přemýšlet, abychom tady měli ještě nějaké zubaře. Ministerstvo nabízí 
1,2 miliónů na nové. Starosta - promiňte, k těm lékařům. Já se tím velmi intenzivně zabývám, mini-
málně 1, 2 roky zpátky. Absolvoval jsem jednání s poslanci Parlamentu ČR, na téma zdravotnictví na 
obcích a vesnicích. Absolvoval jsem jednání na VZP v Brně, shodou okolností minulý týden nebo 14 
dní zpátky. Jedná se o to, že to není jenom problém zubařů, ale je to problém celého lékařského perso-
nálu. Tady v Moravském Krumlově se nějakým způsobem dostává do předdůchodového nebo důcho-
dového věku. Sehnat, a nyní to řeknu, tak jak to skutečně je. Moje maminka končila v ordinaci a pět 
let intenzivně sháníme lékaře, který by ji nahradil. Fyzicky sháníme, ti lékaři prostě nejsou. Pokud 
někdo vystuduje zubařinu, jako příklad uvedu MUDr. Kučery, od Hanky Kučerové syna. Ten zůstává 
v Brně, protože dostane okamžitě místo na klinice U sv. Anny, učí na vysoké škole. Je problém sehnat 
jakékoliv doktory do, nejenom do Moravského Krumlova, ale vůbec. Měl jsem shodou okolností o 
víkendu jednání s MUDr. Smutnou, Klejdusovou, která je majitelkou AK Dent, která v „přetáhla“ pli-
caře z Krumlova do Miroslavi, o tom jakým způsobem budeme spolupracovat. Je potřeba vnímat zá-
sadní věc, a to je blízkost a dostupnost nemocnice v Ivančicích, kdy to je velmi limitujícím faktorem, 
kde všichni jdou k doktorům do špitálu. Já jsem psal, prostřednictvím JUDr. Bártové na VZP, jakým 
způsobem bude obnova smlouva s plicaři v Moravském Krumlově. Odpověď zněla - ambulantní ošet-
ření máte v dostupnosti Brno, Znojmo 35 km, Pohořelice, Židlochovice. Ve chvíli, kdy jsem si vytáhl 
spoj, kdy mne kontaktovala paní z Rešic, jak to tady bude s plicaři. Z Rešic do Židlochovic to je asi 60 
km, čtyři přestupy a 2 hodiny, 10 minut. Není to dostupná lékařská péče. To nemáte jistotu, že Vás ten 
lékař vezme, protože oni všichni mají své rajóny a všichni mají přeplněné ordinace. Tuto Občan - 
kauzu. Starosta - to nejde říct kauza. Je to veliký problém, který nás čeká. Dovolím si, my jsme to už 
nějakým způsobem rozdiskutovali na příští jednání Zastupitelstva připravit snad návrh nějakého mož-
ného řešení. Je potřeba, abyste se s tím nejprve seznámili, než budu někde něco plácat a aby to nebylo 
mlácení prázdné slámy. Bavili jsme se o tom tady, v užším vedení a je to skutečně problém, jakým 
způsobem dál s lékařskou péčí. Měl jsem jednání s lékaři, vedením APEX. Mluvil jsem s MUDr. Žáč-
kem a MUDr. Kédou o tom, jakým způsobem to oni vidí dál. Děkuji Vám za otevření toho problému. 
Upozorňuji zastupitele, že to není domluvené. Tímto problémem se skutečně zabývám. Tady třeba 
náměstek špitálu v Bohunicích Bc. Široký by k tomu také mohl říct svoje. ŠIROKÝ Karel, Bc. - já 
k tomu mohu říct svoje. Tenhle ten problém není problémem města, ale je problémem celé ČR. Je to 
problém vzdělávání. Od toho už to začíná, nikdo si a to není problém peněz. Ti zubaři si snad neuvě-
domují, nebo všichni lékaři, že ty problémy i peníze jsou i v malých obcích, tak jak ve velkých. 
Nicméně všichni na začátku chtějí pracovat na velkých klinikách, na velkých městech atd. a klasickou 
medicínu nikdo nechce dělat. Teď je otázka jakým způsobem, asi stát vymyslí, jak je sem dostat. Jestli 
to budou dotace formou 1,2 miliónů, tak. Vím, že se něco takového plánuje na vybavení ordinací atd. 
Starosta - o této dotaci víme, ale je naprosto nulovým motivem. Občan - ano, právě o tom byla řeč, 
že ty peníze nejsou tím hlavním. Ovšem já se domnívám, že obec by k tomu mohla, a to je dámy a 
pánové čistě na Vás. Já jsem tady nadnesl problém a jsem nesmírně rád, že se pan starosta tím zabývá, 
také už delší čas. Promiňte, ale já jsem o tom nevěděl. Takže snad se nic nestalo, když tento problém 
nadnesl. Možná jsem situaci trošku popohnal. Možná přijdete na nějaké řešení nebo se budete snažit. 
Jde o to se aspoň o něco pokusit. Nějakou tu motivaci hodit, a když se to povede, bude dobře, a když 
ne tak se nedá nic dělat. Starosta - ještě jednou. Já děkuji za tu poznámku. ŠIROKÝ Karel, Bc. - 
ještě bych k tomu měl jednu věc. Možná bych to neměl ani říkat, ale já to stejně řeknu. Ti lékaři, kteří 
by tady rádi léčili, jsou z Ukrajiny a jiných různých států, ale my je tady nechceme. Velmi kulantně 
řečeno. Starosta - v Moravském Krumlově. Lékař z Ukrajiny je věcí, kterou se nyní také zabýváme. 
Musí předložit při akreditaci na Ministerstvu zdravotnictví lékařský diplom, tzn. ne, že by to byl někdo 
z boje, kde někomu uřízl nohu a může dělat chirurgii. Musí to být někdo skutečně vystudovaný na 
Lékařské fakultě, která je zapsaná, chci říct v rejstříku škol, ale je prostě akreditována vysoká škola. 
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Nemůže to být někdo, kdo získal vzdělání na bitevním poli. To byl pokus o odlehčení. Občan - třeba 
s byty nebo něco takového. Starosta - ještě jednou. Tento návrhu budeme projednávat a je to mnohem 
složitější. My jsme se tím už zabývali, a jsou dvě skupiny lékařů, které chceme oslovit. Budeme to 
projednávat, ale já musím nejprve připravit nějaký rozumný podkladový materiál pro pracovní jednání 
Zastupitelstva. Děkuji. Vážené dámy a pánové přeji Vám příjemné prožití svátků Velikonočních a 
doufejme, že už přijde jaro. Děkuji Vám za Vaši účast a nahledanou.   

 
25.   Usnesení   

 
26.    Závěr 
 
Pan starosta ukončil jednání v: 18:00 hodin 
 
  
Zapisovatelé:   
 
        ………………………………….. 
                                Jana Nahodilová 
 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

          Mgr. Jan Košíček  
 
 
 
…………………………………..   

                                                                                             Ing. Martin Procházka 
 
 
V Moravském Krumlově, dne 26. 3. 2018 
 
  
 
 …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


